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 AVIS AUX RÉSIDENTS DE CAMPBELL’S BAY
En raison d’un incendie survenu hier, le service de sécurité incendie a utilisé une borne-fontaine, ce qui peut provoquer de la turbidité dans le réseau. Si votre eau est de couleur jaunâtre, veuillez laisser couler l’eau froide pendant quelques minutes.
Nous vous remercions de votre compréhension,
NOTICE TO RISEDENTS OF CAMPBELL’S BAY
Due to a fire yesterday, the fire department used a hydrant, which may cause turbidity in the system. If your water is yellowish in color, please let the cold water run for a few minutes.
We thank you for your usual understanding, 
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 AVIS À LA POPULATION
Les inspecteurs d’évaluation foncière de la MRC Pontiac feront des visites à domicile au cours des prochaines semaines dans notre municipalité.  Nous vous demandons de bien vouloir les accueillir sur votre propriété pour faire leur travail.
Merci pour votre collaboration.
Le service d’évaluation de la MRC de Pontiac effectue des inspections dans la municipalité pour une ou plusieurs des raisons suivantes :
1. Mise à jour de l’inventaire du fichier immobilier (visite obligatoire au moins tous les 9 ans pour s’assurer que les informations dont nous disposons sur votre propriété sont toujours valide et précis).
2. Enquête suite à l’achat de votre propriété. (visite obligatoire pour collecter certaines informations pour une étude de marché suite à l’achat de votre propriété).
3. Permis de construction / de rénovation / de démolition. (visite obligatoire suite à la délivrance d’un permis de construction, de rénovation ou de démolition par votre municipalité).
NOTICE TO THE POPULATION
The property assessment inspectors from the MRC Pontiac will be doing some home visits for the next few weeks in our municipality. We kindly ask that you welcome them on your property to do their work .
Thank you for your collaboration
The evaluation department of the MRC Pontiac is currently doing inspections in the Municipality for one or more of the following reasons:
1. Updating property file inventory (mandatory visit at least once every 9 years to ensure that the information we have concerning your property is still valid and accurate).
2. Questionnaire following the purchase of your property. (mandatory visit to collect certain information for a market study following the purchase of your property).
3. Construction / renovation / demolition permit. (mandatory visit following the delivery of a construction, renovation or demolition permit from your Municipality). 
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 📣🏡🏘 La MRC de Pontiac souhaite consulter ses résidents et commerçants sur leurs besoins et enjeux en matière de logement. Le manque de logement dans la MRC de Pontiac est une situation critique et joue énormément sur l’économie de la région et la disponibilité et qualité des services de proximité. Cette consultation s’adresse à la fois aux propriétaires résidentiels, aux locataires, ainsi qu’aux employeurs, pour qui le manque de logements accentue la pénurie de la main-d’œuvre.
Merci de compléter et partager le sondage: 
—
📣🏡🏘 The MRC Pontiac wishes to consult its residents and business owners on their housing needs and challenges. The lack of housing in the MRC Pontiac is a critical situation that has a huge impact on the region’s economy and the availability and quality of local services. This consultation is aimed at homeowners and tenants, as well as employers, for whom the housing shortage is exacerbating the labor shortage.
Thank you for completing and sharing this survey:   
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 Patinoire et vestiaire ouverts ce soir et demain – 17h à 21h00 😍
Rink and Ice Shack open tonight and tomorrow from 5 to 9 pm 🤩
Campbell’s Bay-Litchfield Patinoire/Rink 
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 Bonne nouvelle ! La patinoire sera ouverte aujourd’hui et le vestiaire est ouvert de midi à 20h ! Bon dimanche !
Good news! The rink will be open today and the Ice Shack is open from noon to 8pm! Happy Sunday! 
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 This content isn’t available right now 
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 📣🌽🍖La MRC de Pontiac fait équipe avec la firme de services-conseils Mallette afin de sonder le grand public dans le cadre de son projet de création de l’Espace agroalimentaire AgriSaveur, ayant pour principal objectif de propulser et de stimuler l’expansion et le développement du secteur agricole de la MRC de Pontiac.
Afin de connaître l’intérêt des résidents et commerçants envers une bonification de l’offre de produits agroalimentaires transformés ici-même dans le Pontiac, la MRC lance une consultation via sondage pour bien identifier le potentiel de ce projet dans le cadre d’une étude de marché: 
—
📣🌽🍖 The MRC Pontiac has teamed up with Mallette, a consulting firm, to survey the public as part of its project to create the Espace agroalimentaire AgriSaveur, whose main objective is to propel and stimulate the expansion and development of the agricultural sector in the MRC Pontiac.
In order to gauge the interest of residents and merchants in improving the supply of agri-food products processed right here in the Pontiac, the MRC is launching a survey to help identify the project’s potential as part of a market study:   
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 Photos from Les Maisons des jeunes du Pontiac/ MDJ Pontiac’s post 
 
 … See MoreSee Less
 
 View on Facebook  ·
 
 Share  
  Share on Facebook
 
 
  Share on Twitter
 
 
  Share on Linked In
 
 
  Share by Email
 
 


 
 View Comments	 
 Likes:  
 0

	 
 Shares:
  
 0
	 
 Comments:
  
 0

 


0 CommentsComment on Facebook



Municipalité de Campbell's Bay / Municipality of Campbell's Bay 
 1 month ago



  
 This content isn’t available right now 
 
 … See MoreSee Less
This content isn't available right now
When this happens, it’s usually because the owner only shared it with a small group of people, changed who can see it or it’s been deleted. 


 
 View on Facebook  ·
 
 Share  
  Share on Facebook
 
 
  Share on Twitter
 
 
  Share on Linked In
 
 
  Share by Email
 
 


 
 View Comments	 
 Likes:  
 0

	 
 Shares:
  
 0
	 
 Comments:
  
 0

 


0 CommentsComment on Facebook



Municipalité de Campbell's Bay / Municipality of Campbell's Bay 
 1 month ago





  
 📣🏡🏘 La MRC de Pontiac souhaite consulter ses résidents et commerçants sur leurs besoins et enjeux en matière de logement. Le manque de logement dans la MRC de Pontiac est une situation critique et joue énormément sur l’économie de la région et la disponibilité et qualité des services de proximité. Cette consultation s’adresse à la fois aux propriétaires résidentiels, aux locataires, ainsi qu’aux employeurs, pour qui le manque de logements accentue la pénurie de la main-d’œuvre.
Merci de compléter et partager le sondage: 
—
📣🏡🏘 The MRC Pontiac wishes to consult its residents and business owners on their housing needs and challenges. The lack of housing in the MRC Pontiac is a critical situation that has a huge impact on the region’s economy and the availability and quality of local services. This consultation is aimed at homeowners and tenants, as well as employers, for whom the housing shortage is exacerbating the labor shortage.
Thank you for completing and sharing this survey:   
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Sign up for the emergency alert system now!!!
Municipal Office:
 P.O. Box 157
 59, Leslie Street
 Campbell’s Bay, QC, J0X 1K0


Contact Us:
 Telephone: (819) 648-5811
 Fax: (819) 648-2045
 Email: info@campbellsbay.ca


Hours of Operation:
 Monday to Thursday
 8:30 to 12:00 and 1:00 to 4:00
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